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Z A P I S N I K 

sa 101. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 9. veljače 2015. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka 

Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, 

voditelj  Odsjeka za proračun i financije, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Indira 

Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP 

Delnice,  Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i 

uprave i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković. 

Odsutan: Dario Medvedec. 

 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Predaja godišnjeg financijskog izvješća. 

- Popis imovine. 

- Pripreme materijala za tematsku sjednicu Gradskog vijeća. 

- Pregovarački postupak vezan za dodatne radove na Supilovoj ulici. 

- Obračun, usklađivanje plaća. 

- Praćenje energetske učinkovitosti, objava natječaja na web stranci i oglasnoj ploči u svezi 

energetske učinkovitosti. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Stručna obrada nove građe – klasifikacija i katalogizacija – edukacija djelatnica. 

- Konzultacije s Hrvatskim zavodom za zapošljavanje u svezi natječaja za stručno 

osposobljavanje  bez zasnivanja radnog odnosa. Na prvi natječaj nije bilo prijava „iz 

struke“ pa se natječaj ponavlja. 

- U sklopu Međunarodnog dana darivanja knjiga provest će se akcija darivanja slikovnica. 

- Narudžba periodike. 

- Radio emisije: „Čitateljski kutak“ i „Znanje je moć“. 

- Narudžbe knjiga po želji korisnika. 

- Kreativna radionica „Moja prva slikovnica“. 

- Potrebno je učiniti manje popravke: zabetonirati okvir šahte, popraviti vodokotlić, kutni 

ventil. 

 

 

 

 



DAVORKA GRGURIĆ 

- Najznačajnija aktivnost u dane vikenda te kroz tjedan je čišćenje snijega. Komunalni redar 

je na terenu na cijelom području Grada, obavlja kontrolu radova a kasnije i kontrolu 

računa. 

- Izdavanje novih rješenja za komunalnu naknadu, za nezakonito izgrađene građevine, 

komunalni doprinos te ažuriranje i knjiženje podataka iz 2014. godine. 

- Dovršen je popis imovine. 

- Priprema troškovnika i dokumentacije za drugi dio natječaja za javnu rasvjetu. 

- Danas je sastanak sa sudskim vještakom za procjenu zemljišta. 

- Priprema materijala za sjednicu Gradskog vijeća: Odluka o obavljanju komunalne 

djelatnosti vezano za obavljanje dimnjačarske službe i Odluka o izradi PUR-a. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Prioritet je čišćenje površina od snijega, prvenstveno groblja zbog sahrana. 

- U nadzoru je bila Inspekcija zaštite na radu. Sve je u redu. Dvojica djelatnika moraju 

položiti tečaj prve pomoći. 

- Napravljena je inventura. 

- Čišćenje parka. 

- Prema ponudama dobivenim iz Čakovca, oprema dimnjačarske službe kreće se u iznosu 

od 4.000 do 12.000 kuna. 

- Ponuditi građanstvu uslugu čišćenja snijega uz minimalnu naknadu. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Čišćenje snijega u krugu doma (nadstrešnice, garaža) te hidranata. Zamolio je da se iz 

dvorišta Vatrogasnog doma organizira odvoz snijega jer se tamo nalaze interventna vozila, 

a snijega ima toliko da se više nema kuda s njim. 

- Redovite aktivnosti: dan tehnike, čišćenja, vježbe. 

- Bilo je nekoliko intervencija, najviše na izvlačenju kamiona iz snijega. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Pripreme prezentacije UPU „Petehovac“ za Ministarstvo turizma.  

- Troškovnik za 2. fazu Supilove ulice. 

- Podnesen je zahtjev za građevnu dozvolu za izgradnju stepenica u Radničkoj 6 u 

Lučicama, podnesen je i zahtjev za dobivanje energetskog certifikata a s budućim 

vlasnicima dogovorene su još neke promjene vezane uz etažiranje 

- Raspisan je novi natječaj za javnu rasvjetu. 

- Za računalo na kojem su instalirani svi podaci vezani uz imovinu, katastar cesta, katastar 

javne rasvjete potrebno je kupiti potrebne dijelove koji će se ugraditi u računalo kako bi 

isto moglo raditi. 

- Festival „Kvarnerić“ – uputili su zahtjev za organiziranje festivala u Delnicama, a ukupan 

iznos koji bi trebao za organizaciju istoga iznosi 23-25.000 kuna. S obzirom na nedostatak 

sredstava u proračunu Grada Delnica zaključeno je da se ponuda ne prihvati. 

- Gradonačelnik je zatražio od službi da pripreme obrazloženje za Erste banku o tome što i 

gdje bi se radilo, zašto nam je njihov prolaz bitan. Smatraju da neće biti problema iako 

predmet ide na njihovu upravu. Za taj je prostor potrebno naručiti izradu idejnog projekta, 

napraviti infrastrukturu a prvenstveno treba riješiti imovinsko pravne odnose. Ako je ikako 

moguće potrebno je izbjeći sporove no ako to ne bude moguće ići će se na postupak 

izvlaštenja. 

- Komunalac se još uvijek nije očitovao na naše dopise vezano za vodne građevine. 

 

TOMISLAV MRLE 

- Izrada ugovora o sufinanciranju proračunskih korisnika, ugovora o sufinanciranju jaslica 

te ugovora i odluke o sufinanciranju smještaja djece u Obrt za obavljanje djelatnosti 

čuvanja djece „Snješko Smješko“. 

- Izrada izvješća o socijali za PGŽ, pregled ponuda za izdavanje vlastitih službenih novina. 



- Prioritet ovoga tjedna je izrada daljnjih uputa za kandidate koji će ispuniti formu za 

popunjavanje radnog mjesta, izrada pitanja, održavanje sjednice Povjerenstva radi uvida u 

molbe da se vidi tko ispunjava formalne uvjete. 

- Dogovoriti sjednicu Povjerenstva koje radi na izradi prijedloga Zakona o Gorskom kotaru 

kako bi se materijal doradio sukladno uputama Koordinacije načelnika i gradonačelnika. 

- Sutra se u Uredu župana potpisuje sporazum vezan uz ostavinu Janet Majnarich. 

- Napraviti odgovor vezan uz pravo na pristup informacijama. 

- Dogovoriti održavanje javne tribine, uz nazočnost pravobraniteljice za ravnopravnost 

spolova, temeljem Povelje o ravnopravnosti spolova čiji smo potpisnik uz Opatiju, Solin i 

Rijeku. Prije tribine Akcijski plan mora biti prezentiran Gradskom vijeću. 

- Dogovoriti potpisivanje Povelje o suradnji s udrugama civilnog društva. 

- Od Udruge gradova dobili smo informaciju da kreću s ustavnom tužbom protiv odredbi 

Zakona o financiranju JLS te upitom je li  neki od gradova spreman pojedinačno se 

upustiti ukoštac s time. 

- S obzirom na novi način promišljanja i rada vezano uz ugovorne obveze, definirano je da 

– kao jedini pravnik – ne čitam sadržaje ugovora nego formu. 

 

 

 

Dovršeno u 9,00 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 
 
 

 


